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Organ  Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen  

 

 

Plats och tid  2024-11-28 kl 13.15-15.55 på Arken Café och konferens, Värnamo 

 

Beslutande  Stefan Lundell, Gnosjö kommun, ordförande 

Andreas Appelberg, Arbetsförmedlingen §§ 5-18, via Teams 

Anton Sjödell, Gislaveds kommun §§ 1-11 

Arnold Carlzon, Värnamo kommun 

Klas Rydell, Försäkringskassan 

Senada Sacic, Region Jönköpings län 

 

 

 

Övriga deltagande Peter Hedfors, förbundschef 

Viktoria Önneby, verksamhetsutvecklare 

 

Åhörare/medverkande under §§ 1-10 

Nio medarbetare i Samverkansteam Finnveden 

En praktikant på socialtjänsten i Gnosjö kommun 

Åsa Ekberg-Svensson, Gislaveds kommun, beredningsgruppen 

Barbro Liljeberg, Region Jönköpings län, revisor 

Utses att justera Klas Rydell 

 

Sekreterare 

 

Digital justering 
Peter Hedfors 

Mötesordförande Digital justering  
Stefan Lundell 

Justerare  Digital justering 
Klas Rydell 

 

 

 

 

Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Styrelse  

 

Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen   

Sammanträdesdatum 

 

2024-11-28    

Datum för uppsättande  

 

2024-12-05 Datum för nedtagande 2024-12-27 

Förvaringsplats  

 

Förbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

 

 

..................................................................... 

 

 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1.  Öppnande och presentation 

Stefan Lundell hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Alla presenterade sig. 

§ 2.  Information om Samverkansteam Finnveden 

Amela Imsirovic informerade om teamets arbete och aktuell statistik. Det har varit 

utmaningar med byte av personal sedan starten 2021 men teamet är mer stabilt nu. 

 

Man arbetar bl a mot våld i nära relationer genom att återkommande ställa samma 

frågor till alla deltagare. 13 av 17 inkomna svar har svarat Ja på minst en fråga. Flera i 

styrelsen och bland åhörarna bekräftade hur viktigt det är att identifiera problemen, 

både för att minska problemen i samhället och att individer får rätt anpassat stöd. 

 

Hon betonade att ”fortsatt arbetslivsinriktad rehab” är ett positivt avslut. De får då 

fortsatt, anpassat stöd i ordinarie verksamheter. De flesta deltagarna har sjukpenning. 

För dem är Förstärkta samarbetet oftast fortsättning. Flera av dem som gått vidare till 

Förstärkta samarbetet efter en tids stöd av teamet har kommit till arbete. Hur många 

ska följas upp mer noggrant. En annan positiv skillnad i år är att ingen deltagare 

behövt skickas tillbaka till remittent för att de inte tillhörde målgruppen för teamet.  

 

Arnold Carlzon undrade om teamet kan se gemensamma orsaker varför man hamnar i 

utanförskap, om det finns något i systemet som man borde skruva på i ett tidigare 

skede? Teamet bad att få återkomma till styrelsen angående den frågan. De har 

identifierat ett antal avvikelser (buggar i samverkan) som de anmält i systemet Lex 

Heller och som man själva eller förbundet hanterat. 

 

§ 3.  Konsultation Finnveden 

Viktoria Önneby presenterade nya arbetssättet Konsultation Finnveden, som tagit över 

efter samverkansformen Arena. Samverkansteamet är utförarna av. Det ska utvärderas 

om ett år. Samverkansdagar ingår som en del i överenskommelsen. I vår kommer det 

bl a att handla om hur vi använder olika begrepp inom våra olika verksamheter.   

 

§ 4.  Annan aktuell information om förbundet 

Viktoria Önneby och Peter Hedfors informerade om de mycket uppskattade 

samlingarna 14-15 november med InKultura om kulturkompetens och behovet att 

arbeta med att öka arbetssökandes nätverk. De informerade också om Välfärdsguiden, 

nya handlingsplanen för stöd till samverkan med idéburen sektor och förbundets 

Antidiskriminerings- och jämställdhetsplan. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna. 

Mötet ajournerades för fika. 
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§ 5.  Val av justerare 

Mötet återupptogs. Andreas Appelberg anslöt digitalt. 

Styrelsen beslutade att välja Klas Rydell till justerare. 

 

§ 6.  Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutade att fastställa dagordningen. 

 
§ 7.  Meddelanden 

Följande meddelanden, inkomna protokoll mm anmäldes till styrelsen 

a) Protokoll AU 241023 

b) Minnesant beredningsgruppen 241018 

c) Minnesant styrgrupp Samverkansteam Finnveden 240912 

d) Minnesant styrgrupp ESF-projektet Räkna med oss 241007 

e) Beslutsprotokoll 241011 från Försäkringskassan om ansvarsfrihet 2023 

f) Överenskommelse med Vaggeryds kommun om Konsultation Finnveden 

g) Beslutsprotokoll 241011 från Försäkringskassan om ansvarsfrihet 2023 

h) Protokoll från styrelsemöte med NNS 240918 

i) Mail ”På gång i NNS” september 2024 

j) Nyhetsbrev 2 till Vaexthusets kunskapsnätverk 

 

Styrelsen beslutade att lägga meddelandena till handlingarna 

§ 8.  Verksamhetsplan 2025 med budget 

Förbundschef informerade om förslag till Verksamhetsplan 2025, som skickats ut till 

medlemmarna på samråd. Inga synpunkter på texten har kommit. Däremot har besked 

kommit om ett något lägre bidrag från staten än det preliminära besked förbundet fick 

tidigare i höst, 2.480.000kr istället för 2.510.000kr. Det minskar bidraget även från 

övriga medlemmar, alla de tre aktuella åren. Han presenterade ett alternativt förslag 

till budget att lägga in i planen och två mindre ändringarna i kostnaderna: en något 

lägre prognos för samverkansteamet 2024 och lägre kanslikostnader 2025 då 

förbundschef planerar att gå ned i arbetstid. 

 

Styrelsen beslutade att fastställa Verksamhetsplan 2025, med det nya förslaget till 

budget som presenterats. 

 

§ 9.  Information om ansökan om medel till IT-spåret 

Förbundschef informerade kort om IT-spåret och den ansökan som inkommit från 

Region Jönköpings län om fortsatta medel. Styrelsen ska pröva ansökan efter att det 

offentliga mötet avslutats. 

 

§ 10.  Övriga frågor 

Ordförande Stefan Lundell avtackade Anton Sjödell för den tid han deltagit i 

styrelsens arbete för Gislaveds kommun. Han ersätts som ledamot av Ylva 

Samuelsson, som idag är ersättare. Marie Johansson blir ny ersättare. De väljs av 

kommunfullmäktige i december. 
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Han tackade även Klas Rydell, som troligen också deltar för sista gången, för hans 

långa och engagerade arbete för samverkan. Det är inte klart vem som blir ny ledamot 

från Försäkringskassan.  

Han tackade därefter alla de närvarande som inte ingår i styrelsen, för visat intresse. 

 

Det fanns inga andra övriga frågor. 

 

Styrelsen beslutade att avsluta den offentliga delen av styrelsemötet. 

 

§ 11.  Ansökan om medel till IT-spåret 

Mötet återupptogs då åhörarna lämnat lokalen. 

 

Förbundschef informerade om vad beredningsgruppen sagt vid sin bedömning av 

ansökan om medel. Man föreslog styrelsen att avslå ansökan. 

Han informerade om hur Ädelfors folkhögskola, förbundet och förbundets medlemmar 

marknadsfört utbildningen i Finnveden-området. 

 

Klas Rydell informerade om att Samordningsförbundet Södra Vätterbygdens styrelse 

för en vecka sedan beslutade återremittera ansökan, för komplettering.  

Han deltog också vid styrelsemötet i Höglandets Samordningsförbund igår. De tog 

beslut om att bevilja ansökan, för perioden 2026-2029. 

 

Anton Sjödell och Arnold Carlzon yrkade bifall till ansökan. Båda var öppna för en 

justering av finansieringen, till exempel utifrån respektive förbunds storlek på budget. 

Argument för bifall: 

- Insatsen har mycket goda resultat, vilket är bra för målgruppen  

- Insatsen är bra socioekonomiskt för hela samhället 

- Regionen tar huvudansvar för insatsen genom att de också går in med en fjärdedel 

av finansieringen 

- Det är inget avgörande problem att så få deltagare från vårt förbunds område 

hittills varit berörda, eftersom tre av parterna arbetar i hela länet. 

Arnold Carlzon ifrågasatte uppgiften från beredningsgruppen om att liknande 

utbildningar för målgruppen finns på Campus Värnamo och deras bedömning att 

medel till IT-spåret inte är god ekonomisk hushållning. Ingen annan på mötet instämde 

i hans kritik. Flera uttalade sitt stöd till beredningsgruppen och deras bedömning. 

 

Flera yrkade avslag på ansökan. Argument som framfördes för avslag: 

- Det är nonchalant av regionen att bara skicka en kopia på förra ansökan, trots vår 

styrelses beslut förra gången, flera samråd med staten och tydliga önskningar om 

förtydliganden framförts.  

- Utbildningen är extremt dyr per deltagare. Om samma medel används till annan 

insats så kan kanske 20 personer få stöd till inkludering istället för en. 

- Det finns inget utrymme för nya insatser 2026-2027 i budgeten. 
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- Förbundets medel gå till Finsams målgrupp inom vårt förbunds geografiska 

område. Det är därför juridiskt fel att fortsätta bevilja medel. 

- I nuvarande utformning är det för stora krav för att komma in på utbildningen, 

vilket påverkat att intresserade från vårt område inte har fått börja. 

- Det är viktigt att lyssna på beredningsgruppens bedömning, då de har bäst 

kännedom om behov och alternativ för Finsams och IT-spårets målgrupper. 

 

Styrelsen beslutade  

Att avslå ansökan om medel till IT-spåret. 

Votering begärdes. 

Röster för att bevilja medel enligt ansökan: Anton Sjödell och Arnold Carlzon. 

Röster för att avslå ansökan: Stefan Lundell, Senada Sacic, Klas Rydell och Andreas 

Appelberg. 

 

§ 12.  Avtal om dataskyddsombud 

Förbundschef informerade om vad han gjort för att undersöka alternativ till nuvarande 

avtal med en juristfirma om att vara förbundets dataskyddsombud. Det finns en ring 

med förbundschefer som är dataskyddsombud åt varandra. Detta är juridiskt 

godtagbart, så länge man inte har en alltför nära relation mellan förbunden. I avtalet 

ingår att man får utbildning och stöd av sakkunniga vid behov. 

 

Styrelsen beslutade  

att teckna avtal om att förbundet ska ingå i DSO-ringen enligt förslag och 

att utse förbundschef Jonas Wells, Södra Dalarnas Samordningsförbund, till 

förbundets nya dataskyddsombud. 

 

§ 13.  Avtal om hemsida 

Förbundschef informerade om att förbunden i länets avtal med Jönköpings kommun 

om att hjälpa förbunden med den gemensamma hemsidan har sagts upp. Ingen annan 

medlem som förbundscheferna haft kontakt med har varit villig att ta över ansvaret. 

Därför har ett förslag till avtal tagits fram direkt med Sitevision, plattformen där 

hemsidan ligger. Kostnaden blir drygt 50.000kr per år, som enligt förslag till separat 

avtal delas lika mellan de tre förbunden.  

 

Styrelsen beslutade  

att godkänna avtalen angående gemensam hemsida för förbunden i länet. 

 

§ 14.  Personalfrågor 

Förbundschef informerade om sina planer att gå ned till 80% tjänstgöring 250301 och 

att ta ut hel pension inom ett år därefter. Det är viktigt att styrelsen dels överväger 

vilka behov av bemanning förbundet har, dels om man vill fortsätta samarbeta med 

Samordningsförbundet Södra Vätterbygden på samma sätt som nu. 

 

Comfact Signature Referensnummer: 171867SE



Styrelseprotokoll för Finnvedens Samordningsförbund 2024-11-28 

   
                                                  

 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

6 

Vårt AU har initierat ett gemensamt, digitalt möte med styrelsen för SF Södra 

Vätterbygden. Datum och tid diskuteras vid punkten om årsplanering. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 15.  Ändringar i styrelsen 

Anton Sjödell och Klas Rydell avtackades under offentliga delen av mötet, se § 10. 

Dessutom har ersättarna Carina Åberg från Försäkringskassan och Anna Svensson 

från Arbetsförmedlingen slutat i styrelsen. Anna Badh ersätter Anna från 

Arbetsförmedlingen. Det är inte klart vem som ersätter Carina Åberg. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 16.  Årsplanering 2025 

Styrelsen beslutade om följande möten 2025: 

Fredag 24 januari kl 08-09 digitalt möte tillsammans med SF Södra Vätterbygden 

Fredag 14 februari kl 09-12 i Värnamo, ej bestämt var 

Torsdag 20 mars kl 09-10 digitalt möte 

Onsdag 7 maj kl 08.30-12 Vårkonferens tillsammans med SF Södra Vätterbygden 

Onsdag 4 juni kl 12.30-15 inkl lunch 

 

Styrelsen beslutade att avvakta med att bestämma mötesdatumen för hösten.  

 

§ 17.  Övriga frågor 

Förbundschef informerade om att två riksdagsledamöter hittills anmält sig att delta i 

samråd med förbunden i länet måndag den 17 februari: Camilla Rinaldo Miller (KD) 

och Azra Muranovic (S). En påminnelse kommer att skickas ut efter att 

Försäkringskassan presenterat sin utredning angående Finsam-lagen. 

Fråga ställdes vilka i styrelsen som önskade delta. Arnold Carlzon anmälde intresse. 

Övriga anmälde att de har förhinder. 

 

§ 18.  Avslutning 

Stefan Lundell tackade för engagemanget och avslutade mötet kl 15.55. 
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